
Skolebestyrelsesmøde Nørre Fælled skole  

Torsdag den 25. august kl. 17:00 – 19.00 

Mødeleder: Thomas       Referent:  Lise         Lokale: Møderum 1 
 
Ved mødets begyndelse vil der være en let anretning 
 

Afbud: Christian og Per 
Fraværende: Ask. 
 
Til stede: Pernille - 
lærerrepræsentant 
Vanja – forældrerepræsentant og 
næstforperson,  
Thomas - forældrerepræsentant, 
Ronni - forældrerepræsentant 
Pernille – tillidsvalgt for 
pædagogerne. 
Lise – souschef 
Thomas – skoleleder 
Martin – Leder af kkfo og klub 
Stina – forældrerepræsentant og 
forperson. 
Lena – forældrerepræsentant – og 
næstforperson 
Mai - Forældrerepræsentant 
 

  
Emne – og ansvarlig 
 
 

 
Hvad skal udrettes? 

 
Tid – 
ca. 

 
Beslutning og hvem gør 
hvad? 

1.  Godkendelse af dagsorden   Dagsorden godkendt. 

2.  Velkommen til et nyt skoleår 
Præsentation af udvalgets 
medlemmer  
Konstituering af SB 
v. Thomas 

Konstituering af 
skolebestyrelsen 
Forretningsorden 
Skole & Forældre 
Henvendelse fra 
skolebestyrelsen fra 
Blågaard. 
Godkendelse af 
møderække – se nederst 
 

35 min Se Bilag 
Rettelser til 
forretningsordenen: 
Christian er suppleant 
 
Valgt for 4 år; Vanja, 
Lena, Thomas. 
 
Valgt for 2 år; Mai, Ask, 
Ronni og Stina 
Der er valg i 2024. 
 
Lena og Vanja er valgt 
som næstforpersoner 
 
Stina er valgt som 
forperson. 
 
Forperson og 
næstforpersoner er valgt 
for en periode for 2 år. 
 
 
Der opfodres til at SB 
udarbejder et årshjul. 
Brug evt. vejledning fra 
Skole og Forældre eller 
vejledning fra Brug 
Folkeskolen. 
 



Husk at der skal laves en 
årsberetning ved 
skoleårets afslutning. 
Der er ingen formkrav. 
 
Datorækken er godkendt 
Ved fravær meldes dette 
ift. forplejning. 

3.  Meddelelser fra skolens ledelse 
v. Thomas og Martin. 

Orientering 
Skolestart 
KKFO 
 

20 min KKFO v. Martin: 
Der arbejdes pt. med at 
udarbejde et årshjul i 
KKFO og Klub. 
 
Der arbejdes i Klubregi på 
hvordan vi kan blive ved 
med at ”Holde Klub” også 
når vi bliver genhuset. 
 
Der vil blive inviteret til 
forældremøde, hvor der 
skal vælges et 
forældreråd. 
 
Der stopper en 
medarbejder i klubben. 
Denne stilling slås op. 
 
Det har været en god 
opstart for de nye 
0.klasser. 
Der er blevet skabt to 
gode klasser på årgangen. 
0årgang og 1. årgang skal 
være en del af et co-
teaching forløb i området. 
Det glæder vi os til at 
være en del af. 
 
 
Pigeklubben – vi som 
skole kommer til at indgå i 
et samarbejde med 
pigeklubben både i 
skoleregi og i klubregi. 
 
Teknologiforståelse:  
4årgang er udvalgt til at 
deltage i forløb om 
teknologiforståelsen 
 
Makers-space hvad skal 
og kan det. Vores elever 
skal blive fortrolige med 
dette univers.  
 
Villumfonden har 
finansieret flere millioner 
til dette på Nørrebro 
Bispebjerg. 
 



Skoleplan for skolens 
udvikling og udarbejdelse 
af skoleplanen, bliver 
foldet ved næste møde. 
 
 
 
 
 

4.  Byggesag 
v. Thomas 

 10 min Fælles forældremøde 
onsdag den 7. september 
kl 17-18.30 
 
Der er ikke lovkrav om 
transport af elever, da der 
ikke er længere afstand 
end der er. 
 
Der er ikke tiltænkt en 
busordning.  
 
Hvis der bliver etableret 
buskørsel, går tiden til 
dette fra undervisning.  
 
Det er vigtigt SB forholder 
sig til om der skal være 
bus/ikke bus til transport 
af elever. 
 
Madskolen: Denne bliver 
nedlagt mens vi genhuses. 
Ved Eat – vil priserne 
stige. Denne udgift 
afholder skolen ikke. 
 
Mai: Der har været 
henvendelser fra 
forældre, der synes det er 
utrygt at skulle afhente to 
steder. 
Det kan betyde at nogle 
forældre flytter deres 
børn. 
 
Sikker skolevej:  
Skal der evt være en 
skolepatrulje? 
 
Mai: opfordrer til at der 
laves et åbent hus 
arrangement for 
forældrene på Bispebjerg 
Skole. 
 
Byggesagen bliver et fast 
punkt på SB dagsordenen 
fremadrettet 
 



Der er et byggeudvalg. 
Her er SB altid 
velkommen. 
 
Det er en ide at få en dato 
for åbent hus klar inden 
infomødet her på skolen. 

5.  Principper for Kommunikation 
Skolehjemsamarbejde 
v. Lise 

 

Konsolidering af 
kontaktforældre-
netværk 

20 min Der er udleveret udkast til 
principper for god 
kommunikation. 
 
Der skal udarbejdes 
principper der er 
overordnet, samt laves 
nogle forventninger og 
minimumskrav fra 
forældrene til skolen. 
 
TB sender udkastet på 
mail. 
 
SB skal tage stilling til om 
der er behov for om SB 
skal have et link på 
skolens hjemmeside hvor 
SB kan opsøges. 

6.  Byggesag  
v. Thomas 

Status på byggesag 
 

10 min Se ovenstående. 

7.  Markedsdag torsdag den 29. 
sep.  
v. Thomas 

Begyndende 
planlægning og aftale 
omkring SB’s rolle på 
dagen  

10 min Der er markedsdag d. 
29.9.22 
 
SB kan være med til at 
beslutte starttidspunktet. 
 
Det skal væres en fælles 
start/indvielse af 
markedsdagen. 
 
Skolen vil gerne invitere 
Børne og unge 
borgmesteren til at 
komme og besøge skolen. 
 
Snakken kom på 
Morgenkaffe. SB vil gerne 
sætte det i gang. 
Jakob Næsager kan 
komme og lave 
morgenkaffe. 
 
Der vil blive sendt 
yderligere praktisk 
information ud. 
 

8.  Økonomi 
v. Thomas 

Status på regnskab pr 1. 
aug  

10 min Katrine fra AF – 
Administrative 



Fællesskaber hjælper med 
at lave skolens budget. 
Ledelsen holder møde 
med Katrine på fredag.  
På næste SB-møde 
kommer Katrine og 
præsenterer prognosen 
 

9.  Evt. 
 
 

 5 min Mai: Mange forældre har 
givet op på Aula og 
MeeBook. 
SB opfordres til at allokere 
kritikken opad i systemet. 
 
Fravær skal registreres i 
det nye fraværssystem i 
skoledelen, samt i Komme 
og Gå funktionen i i 
kkfo’en. 

10.  Punkter til kommende møder: 
 

  Punkter til mødet d. 
5.10.22 
Skoleplan fremlægges 
Gode principper for 
kommunikation 
Økonomi. 
Kommunikation på Aula 

     

 Datoliste   Onsdag den 5. oktober 
Torsdag den 24. novem 
Tirsdag den 10. januar 
Onsdag den 22. februar 
Torsdag den 13. april 
Tirsdag den 9. maj 
Torsdag den 1. juni   

 

Indsat efter mødet:  
Tak for idag. 
 
Har lige lidt opfølgende til byggesagen. 
 
Håber virkeligt at det vil lykkedes at få en besøgsdag på Bispebjerg. Da det forhåbentlig vil 
kunne afmystificere stedet for mange. 
 
Udover mødet den 7 september. Ville det så være muligt at få byggeri København ud på 
markedsdagen. Hvor vi jo ved at der kommer rigtig mange forældre. 
 
Og så vil jeg lige endnu en gang kaste bolden op i luften omkring en gåbus/ cykel bus gerne 
guidet af fritids og Klub personale 
 
Og Thomas 1000 tak for dit indspark med skriftlige spørgsmål d 7. Virkeligt godt initiativ. 
 
Mai 

  



 
 
 
Skriftligt orienteringspunkt: 
 

Kære Thomas og Lise  
  
Jeg er valgt ind i Nørrebro Lokaludvalg for skoler, børn og unge og er i bestyrelsen på Rådmandsgade Skole. 
Jeg har talt med lokaludvalgssekretariatet om, at det kunne være spændende, hvis vi kunne skabe et 
skolenetværk for Nørrebro, så vi kan stå stærkere. Vi har alle lige haft valg i foråret, så bestyrelserne på 
hjemmesiderne er nok ikke opdateret endnu. Har I mulighed for at sende en mailliste med den nye 
bestyrelse?  
  
Dbh Cristina  
 


